
P R O T O K Ó Ł  N R XI/07

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie

z dnia 30 listopada 2007 roku

W Sesji udział wzięli:

1) Radni,

2) Sołtysi,

3) zaproszeni goście.

Listy obecności w załączeniu.   

Ad. 1.

Pan  Wiesław  Piotrowski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  dokonał  otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych.

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W Sesji udział wzięło 

14 Radnych. Nieobecny był Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny.

W związku z tym Sesja może podejmować prawomocne uchwały.

Ad. 2.

Na  sekretarza  obrad  został  powołany  Pan  Stanisław  Gieroń  –  Radny,  a  na 

protokolanta Małgorzata Woźniak.

Ad. 3.

Zapytania i interpelacje:

1) Pani  Anna Dziewanowska –  Radna –  Panie  Przewodniczący,  Panie  Wójcie, 

Wysoka  Rado,  ciągle  słyszę  narzekania  mieszkańców  na  jakość  usług 
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transportowych  na  trasie  Oblęgorek  –  Strawczyn.  Kierowcy  są  wrogo 

nastawieni  do  ludzi,  nieuprzejmi.  Czy  byłaby  możliwość  rozszerzenia 

transportu  miejskiego  do  Oblęgorka?  Rozmawiałam z  Zarządem Transportu 

Miejskiego w Kielcach i  powiedzieli  mi,  ze samorząd musi wystąpić z taką 

propozycją, dopiero wtedy Zarząd rozpatrzy taką możliwość,

2) Pani Halina Gad – Radna – chciałam  poruszyć sprawę odśnieżania chodników, 

szczególnie tam, gdzie są niezamieszkałe posesje. Kto powinien je odśnieżać?,

3) Pan  Włodzimierz  Szczepański  –  Radny  –  Panie  Przewodniczący,  Szanowni 

Radni,  Panie  Wójcie  –  mam  zgłoszenie  od  mieszkańców  odnośnie  tablic 

informacyjnych dotyczących miejscowości Chełmce. Nie ma tablic z napisem 

Chełmce za Bugajem w stronę Kielc i od strony Strawczynka. Nie wiadomo, 

gdzie miejscowość się zaczyna. 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

będą udzielone w punkcie nr 10 porządku obrad.

Ad. 4. 

          Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił informację z  realizacji uchwał 

Rady Gminy podjętych na Sesji w dniu 26 października 2007 r. i informację z prac 

Wójta Gminy między Sesjami Rady Gminy (w zał.).

Poprosił  Radnych  i  Sołtysów  o  pomoc  –  przypomnienie  swoim  wyborcom

o obowiązku wymiany dowodów osobistych, ponieważ od 01.04.2008 r. mogą mieć 

kłopoty z załatwieniem spraw.

Radni  otrzymali  informację  z  zakresu  zamówień  publicznych  udzielonych  na 

podstawie  przeprowadzonej  procedury  przetargowej  za  okres  26.10.2007  r.  - 

29.11.2007 r. (w zał.).

Rada Gminy przyjęła przedłożone informacje.
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Ad. 5. 

Do protokółu Nr X/07 z Sesji Rady Gminy z dnia 26 października 2007 r. nie 

wpłynęły uwagi i zastrzeżenia.

Rada Gminy przyjęła protokół w brzmieniu jak sporządzono.

Ad. 6.

Informacja na temat opracowania herbu dla gminy.   

Pan dr Jerzy Michta - przedstawił propozycję opracowania nowego herbu dla gminy 

Strawczyn.

Poinformował,  że  zajmuje  się  heraldyką  województwa  świętokrzyskiego,  herby: 

województwa świętokrzyskiego i powiatu kieleckiego są jego autorstwa.

Herby powinny być opracowane zgodnie z ustawą o heraldyce, obecny herb gminy 

Strawczyn jest dobry jako logo gminy.

Kilka gmin już zwróciło się z prośbą do Pana Michty o zmianę herbu. Herb tworzy się 

przeciętnie 1,5 roku, następnie czeka się na opinię Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 

i Administracji. W sumie herb powstaje w ciągu 2 lat. Przy tworzeniu herbu należy 

pamiętać o ogranicznikach w stosowaniu kolorów, zasadach konstruowania, poza tym 

herb  musi  być  estetyczny  i  ciekawy  w  odbiorze.  Za  herbem  idzie  dokumentacja 

historyczno – heraldyczna. 

Herb Strawczyna nawiązuje do dwóch wybitnych pisarzy, podkreśla, że byli obecni na 

tym terenie. 

Aby przystąpić do opracowywania nowego herbu potrzebna jest zgoda Rady Gminy

i  musi być powołana komisja do współpracy.

Zwrócił  się  z  zapytaniem  -  czy  Rada  Gminy  wyraża  zgodę  na  przystąpienie  do 

opracowywania nowego herbu z zachowaniem obecnego jako logo?

Poprosił o zadawanie pytań.
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Pan  Jarosław  Raczyński  –  Radny  –  chciałbym,  aby  przedstawił  Pan  stronę 

ekonomiczną.

Pan dr Jerzy Michta – koszt całości prac wynosi 7.000 zł. Za taką kwotę robiłem herby 

parę lat temu i robię do tej pory. Nie opracowuję herbów dla wszystkich miast, czy 

gmin, ale obecny herb Strawczyna jest ciekawy i chciałbym opracować nowy.

Jeżeli  Rada  Gminy  przyjmie  moją  propozycję,  do  prac  trzeba  wciągnąć  całość 

społeczeństwa i wypracować dobre podstawy. 

Pani  Anna  Dziewanowska  –  Radna  –  czy  są  przepisy  ograniczające  możliwość 

stosowania herbu?

Pan dr Jerzy Michta – tak, określa je Rada Gminy i zapisuje w Statucie Gminy.

Pani Anna Dziewanowska – Radna – w gminie jest więcej niż jedna parafia, podział 

kościelny  nie  nakłada  się  na  granice  administracyjne  gminy.  Parafia  Chełmce  jest 

związana z rodziną Tarłów. Najstarsza część budynku dzisiejszego Muzeum Henryka 

Sienkiewicza to domek myśliwski należący do Tarłów, którzy posiadają swój herb. 

Czy nie należałoby tych elementów włączyć do herbu gminy?

Pan dr Jerzy Michta – opracowanie herbu jest to sprawa otwarta. Jest pytanie – czy 

pozostać przy idei i symbolach pisarzy, czy symbolikę rozszerzyć? 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – jakie zyski będzie gmina miała z posiadania 

herbu, poza tym, że będzie herb? 

Pan  dr  Jerzy  Michta  –  jest  to  podkreślenie  specyfiki,  że  tu  mieszkał  Żeromski  i 

Sienkiewicz oraz nawiązanie do historii. 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – Rada Gminy na następnej Sesji podejmie 

decyzję, czy przystąpić do opracowywania nowego herbu? 

Ad. 7. a) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn  na 2007 r.
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Pani  Justyna  Stępień  –  Skarbnik  Gminy  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

zmian  w  budżecie  gminy  Strawczyn   na  2007  r.  Omówiła  szczegółowo  zmiany 

naniesione do projektu, który Radni otrzymali.

Pan Stanisław Gieroń - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji– poinformował, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.

Pan Przewodniczący obrad odczytał  projekt  uchwały  w sprawie zmian w budżecie 

gminy Strawczyn na 2007 r. i poddał pod głosowanie:

     - za – 13,

    - przeciw – 0,

     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XI/80/07.

Ad. 7. b) 

Projekt  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów  wymiaru 

podatku rolnego.

Pan Stanisław Gieroń -  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Inwestycji  przedstawił 

większościowy  wniosek  Komisji  Budżetu  i  Inwestycji  „obniżyć  cenę  skupu  żyta 

stosowaną do naliczania podatku rolnego do 40 zł za 1 q żyta” oraz poinformował, że 

podczas posiedzenia Komisji był też złożony wniosek mniejszościowy „obniżyć cenę 

skupu żyta stosowaną do naliczania podatku rolnego do 38 zł za 1 q żyta”.

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – propozycja Wójta jest taka, aby obniżyć cenę 

żyta do 45 zł, tj. obniżyć o 22,8% w odniesieniu do ceny ogłoszonej przez Prezesa 

GUS,  na  2005  r.  była  obniżona  o  15%,  na  2006  r.  była  przyjęta  taka,  jaka  była 

ogłoszona, w 2007 r. była obniżona o 12,7%. 

Stoję na stanowisku, aby utrzymać kwotę 45 zł.  Większość z nas ma do czynienia

z rolnictwem i wie jaka jest cena zboża. Przy obniżeniu ceny skupu żyta do wymiaru 

5



podatku rolnego z kwoty 58,29 zł (ogłoszonej przez Prezesa GUS) do 45 zł za 1 q 

żyta, zaplanowane dochody w budżecie na 2008 r. wynoszą 271.000 zł, są mniejsze

o 77.000 zł, a jeżeli obniżymy do 40 zł, to dochody będą jeszcze niższe o 30.100 zł. 

Te 30.100 zł  trzeba będzie zdjąć nie  z czego innego, tylko z inwestycji.  Jest  duża 

presja,  aby  uzbrajać  tereny  budowlane.  Grupa  ludzi  zwraca  się  wprost  do  Wójta. 

Każde  uszczuplenie  dochodów  ograniczy  inwestycje.  W  gminach  najbardziej 

aktywnych podatki są najwyższe.

Czy kwota 45 zł jest wysoka? U nas płatnicy podatku rolnego widocznego, to grupa 

osób. Nie jest to duża grupa, dla nich nie ma aż takiego znaczenia, a dla budżetu tak. 

Dla mieszkańców nie ma większego znaczenia czy to jest 60 zł, czy 70 zł. Największą 

kwotę płacą: Rolnicza Spółdzielnia Produkcyjna w Oblęgorku i Pan Sienkiewicz, oni 

to  odczują.  Jeżeli  będzie  przyjęta  stawka  40  zł,  trzeba  zmniejszyć  wydatki  na 

inwestycje. Jeszcze się rok 2008 nie rozpoczął, a już trzeba będzie obniżyć wydatki. 

Uznałem, że stawka 45 zł będzie stawką godzącą budżet gminy i podatników.

Pani Halina Gad Radna – jeżeli będzie przyjęta kwota 45 zł, to będzie wzrost o 30%, 

w tym roku był nieurodzaj i proszę to wziąć pod uwagę.    

Pan  Przewodniczący  obrad  przedstawił  wnioski  wszystkich  Komisji  dotyczące 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego:

1. Komisja Samorządowa: 

-  obniżyć cenę skupu żyta do wymiaru podatku rolnego do 38 zł,

– wniosek mniejszościowy obniżyć cenę skupu żyta do 40 zł.

2. Komisja Rewizyjna i Komisja Gospodarki Komunalnej: 

– obniżyć cenę skupu żyta stosowaną do wymiaru podatku rolnego do 40 zł za 1 q 

żyta.

3. Komisja Budżetu i Inwestycji:

– obniżyć cenę skupu żyta stosowaną do wymiaru podatku rolnego do 40 zł za 1 q 

żyta,

– wniosek mniejszościowy obniżyć cenę skupu żyta do 38 zł.
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Poddano pod głosowanie  wniosek  Komisji  Budżetu  i  Inwestycji  o  obniżenie  ceny 

skupu żyta stosowanej do naliczania podatku rolnego do 40 zł za 1 q żyta: 

- za – 8,

    - przeciw – 2,

     - wstrzymało się – 3.

Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto większością głosów „za”, przy 2 „przeciw” 

i 3 „wstrzymujących się”.

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 

żyta do celów wymiaru podatku rolnego z uwzględnieniem stawki  40 zł za 1 q żyta

(§ 1) i poddał pod głosowanie:

- za – 13,

    - przeciw – 0,

     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XI/81/07 podjęto jednogłośnie.

Pan Przewodniczący obrad zarządził przerwę od godz. 1230 do godz. 1245.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 7. c)

Pan  Przewodniczący  obrad  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  trybu

i  szczegółowych  warunków  zwolnienia  od  podatku  rolnego  użytków  rolnych  na 

których zaprzestano produkcji rolnej.

Zapytań nie było.

Projekt uchwały przegłosowano: 

     - za – 12,

    - przeciw – 0,
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     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XI/82/07.

Ad. 7. d)

Pan  Przewodniczący  obrad  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Uwag nie zgłoszono.

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:

- za – 12,

    - przeciw – 0,

     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Uchwałę Nr XI/83/07 podjęto jednogłośnie. 

Ad. 7. e) 

Pan  Przewodniczący  obrad  odczytał  projekt  uchwały  w sprawie  zwolnień

w podatku od nieruchomości.

Wnioski nie wpłynęły.

Projekt uchwały przegłosowano: 

     - za – 12,

    - przeciw – 0,

     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XI/84/07.

Ad. 7. f) 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.
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Zapytań nie było.

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały i poddał pod głosowanie:

- za – 11,

    - przeciw – 0,

     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 11 Radnych. Uchwała Nr XI/85/07została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. g) 

Pan  Przewodniczący  obrad  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 

wysokości opłaty targowej i zasad jej poboru.

Uwag nie zgłoszono.

Projekt uchwały przegłosowano: 

     - za – 12,

    - przeciw – 0,

     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XI/86/07.

Ad. 7. h) 

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie

w wodę i  zbiorowe odprowadzanie  ścieków przez Zakład Gospodarki  Komunalnej

w Strawczynie na terenie gminy Strawczyn.

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej przedstawił 

wniosek Komisji Samorządowej:

obniżyć ceny za 1 m3 wody: za 1 m3 ścieków dla:

I grupy taryfowej  (odbiorcy indywidualni, Spółdzielnie Mieszkaniowe w Promniku

i Oblęgorku) do
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1,60 zł + 7% VAT 1,70 zł + 7% VAT

II grupy taryfowej (szkoły, przedszkola, ośrodki zdrowia, GOK, Komisariat Policji, 

chów drobiu i trzody chlewnej) do

 1,60 zł + 7% VAT                          3,20 zł + 7% VAT

III grupy taryfowej (zakłady, sklepy, apteki, ubojnie: drobiu, trzody chlewnej, bydła) 

do

                 2,26 zł + 7% VAT              3,20 zł + 7% VAT

IV grupy taryfowej (mieszkańcy Promnik – Pastwiska) do

50% kwoty 1,60 zł + 7% VAT.

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie Komisje Rady Gminy złożyły 

wnioski o obniżenie taryf wody i ścieków do w/w cen.

Przegłosowano wniosek Komisji, aby cenę za  1 m3 wody skalkulowaną na 2,26 zł + 

VAT, obniżyć do 1,60 zł + VAT dla pierwszej grupy taryfowej: 

- za – 12,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Komisji, aby cenę za 1 m3 

wody skalkulowaną na 2,26 zł + VAT, obniżyć do 1,60 zł + VAT dla drugiej grupy 

taryfowej: 

- za – 12,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Przegłosowano wniosek Komisji, aby cenę za  1 m3 wody skalkulowaną na 2,26 zł + 

VAT, przyjąć bez obniżania dla trzeciej grupy taryfowej: 
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- za – 12,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Przegłosowano wniosek Komisji, aby przyjętą cenę wody dla gospodarstw domowych 

w wysokości 1,60 zł + VAT, obniżyć dla mieszkańców Promnik – Pastwiska o 50% + 

VAT:

- za – 12,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Przegłosowano wniosek Komisji: skalkulowaną cenę ścieków w wysokości 4,57 zł + 

VAT za 1 m3 o obniżyć dla  pierwszej grupy taryfowej do 1,70 zł + VAT: 

- za – 13,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

 Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Komisji o obniżenie ceny 

1 m3 ścieków dla drugiej grupy taryfowej z 4,57 zł + VAT do 3,20 zł + VAT: 

- za – 13,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Przegłosowano wniosek Komisji  o obniżenie ceny  1 m3 ścieków dla trzeciej  grupy 

taryfowej z 4,57 zł + VAT do 3,20 zł + VAT: 

- za – 13,
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- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 minut przerwy (od godz. 1310 do godz.1320).

Po przerwie wznowiono obrady.

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 

zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  przez  Zakład 

Gospodarki  Komunalnej  w  Strawczynie  na  terenie  gminy  Strawczyn  wraz  

z ustalonymi stawkami i poddał pod głosowanie:

- za – 13,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XI/87/07 podjęto jednogłośnie. 

Ad. 7. i) 

Pan  Przewodniczący  obrad  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych, 

Przeciwdziałania Narkomanii oraz Przemocy na rok 2007.

Wnioski nie wpłynęły.

Projekt uchwały został przegłosowany:

- za – 13,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XI/88/07. 
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Ad. 7. j) 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że wcześniej Rada Gminy podjęła decyzję

w sprawie wprowadzenia zmiany w Statucie Gminy polegającej na wyborze jeszcze 

jednego Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Zmiana Statutu jest już prawomocna

i na dzisiejszej Sesji będzie wybrany Wiceprzewodniczący. 

Wiceprzewodniczący jest wybierany bezwzględną większością głosów w głosowaniu 

tajnym.

Zaproponował  wybór  3-osobowej  Komisji  Skrutacyjnej  w  celu  przeprowadzenia 

wyborów. 

Wniosek poddał pod głosowanie:

- za – 13,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Na kandydatów do Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni:

1) Pan Grzegorz Stępień – Radny – wyraził zgodę,

2) Pan Włodzimierz Szczepański – Radny – wyraził zgodę,

3) Pan Mieczysław Nowek – Radny – wyraził zgodę.

Przegłosowano zaproponowany skład Komisji  Skrutacyjnej:

– za – 11,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 2.

Głosowało  13  Radnych.  Skład  Komisji  Skrutacyjnej  przyjęto  większością  głosów 

„za”, przy 2 „wstrzymujących się”.
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Jako kandydaci na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy zostali zgłoszeni:

1) Pan Stanisław Gieroń – Radny – wyraził zgodę,

2) Pani Maria Wesoła – Radna – wyraziła zgodę,

3) Pan Stanisław Drogosz - Radny – nie wyraził zgody.

Pan Przewodniczący obrad zamknął listę kandydatów i zarządził 20 min. przerwy od 

godz. 1330 do godz. 1350, aby Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania 

tajnego, w celu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

Po przerwie wznowiono obrady.

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do  głosowania tajnego w  celu przeprowadzenia 

wyboru  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

Pan  Włodzimierz  Szczepański  –  Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyjaśnił 

zasady głosowania – w głosowaniu tajnym wybieramy 1 Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy. Karta do głosowania jest ważna, jeżeli będzie oddany 1 głos – przy nazwisku 

osoby, na którą się głosuje należy wpisać znak „X”.

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minutową przerwę, w celu zachowania tajności 

głosowania.

Po przerwie wznowiono obrady.

Do pustej urny Radni wrzucili karty do głosowania.

Pan Przewodniczący obrad zarządził przerwę 10 minut (od godz 1355 do godz. 1405), 

aby Komisja Skrutacyjna przeliczyła oddane głosy.
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Po przerwie wznowiono obrady.

Pan  Włodzimierz  Szczepański  –  Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 

protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na Sesji Rady Gminy w Strawczynie w dniu

30.11.2007  r.  dla  przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy

(w zał.).

Na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy został wybrany Pan Stanisław Gieroń.

Pan  Przewodniczący obrad –  odczytał Uchwałę Nr XI/89/07  Rady Gminy

w Strawczynie z dnia 30 listopada 2007 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy.

Pogratulował  nowo  wybranemu  Wiceprzewodniczącemu  Rady  Gminy  -  Panu 

Stanisławowi Gieroń. 

Pan  Stanisław  Gieroń  –  podziękował  za  obdarzone  zaufanie  i  zobowiązał  się  do 

wzorowego pełnienia funkcji. 

Ad. 7. k) 

Pan  Przewodniczący  obrad  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 

Uchwały  Nr  V/26/07  Rady  Gminy  w  Strawczynie  z  dnia  12  kwietnia  2007  r.

w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  Statutu  samodzielnego  Samorządowego  Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Strawczynie.

Uwag nie zgłoszono.

Projekt uchwały został przegłosowany:

- za – 11,

- przeciw – 0,

- wstrzymało się – 0.

Głosowało 11 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XI/90/07. 
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Ad. 8.

Przedstawienie opinii Wojewody Świętokrzyskiego na temat projektu uchwały 

w  sprawie  przekształcenia  samodzielnego  Samorządowego  Zakładu  Opieki 

Zdrowotnej  w  Strawczynie  polegającym  na  jego  likwidacji  i  utworzeniu 

Niepublicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej w Strawczynie.

Pan  Przewodniczący  obrad  przypomniał,  że  na  ostatniej  Sesji  Rada  Gminy 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie przekształcenia samodzielnego 

Samorządowego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Strawczynie  polegającego  na  jego 

likwidacji i utworzeniu Niepublicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej w Strawczynie. 

Projekt ten został przesłany do Wojewody Świętokrzyskiego w celu zaopiniowania.

Pani  Elżbieta  Chłodnicka  -  Sekretarz  Gminy  wyjaśniła  –  w  imieniu  Wojewody 

Świętokrzyskiego  projekt  uchwały  zaopiniowało  Świętokrzyskie  Centrum 

Monitorowania Ochrony Zdrowia. Centrum wskazało dwie uwagi:

– w podstawie prawnej należy dopisać art. 46 pkt 1 lit c ustawy o zoz,

– w  przedłożonym  projekcie  uchwały  brak  zapisu  o  zakończeniu  działalności 

medycznej  przez  likwidowany  zakład.  Proponowany  zapis:  “Zakończenie 

działalności  medycznej  Zakładu  nastąpi  nie  wcześniej  niż  3  miesiące  od  dnia 

podjęcia niniejszej uchwały”.

Przygotowany  jest  projekt  uchwały  uwzględniający  w/w  poprawki,  jeżeli  zostanie 

zaakceptowany przez Radę Gminy, będze przesłany do Starosty Kieleckiego i Rady 

Powiatu w Kielcach w celu zaopiniowania. 

Pan  Przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  uwag  do  projektu 

uchwały  wymienionych  przez  Świętokrzyskie  Centrum  Monitorowania  Ochrony 

Zdrowia:

– za – 12,

– przeciw – 0,
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– wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Uwagi przyjęto jednogłośnie.

 

Ad. 9. 

Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Świętokrzyskiego.

Pan  Przewodniczący  obrad  poinformował,  że  Wojewoda  Świętokrzyski  wydał 

rozstrzygnięcie nadzorcze uchylające uchwałę  Nr IX/73/07 Rady Gminy w sprawie 

przystąpienia  do  zmiany  formy  organizacyjno  –  prawnej  instytucji  kultury  p.n.  – 

„Gminny Ośrodek Kultury w Strawczynie” (pismo znak: NK.I-0911/127/2007 z dnia 

25.10.2007 r. w zał.). 

Wojewoda uznał, że funkcjonowanie Ośrodka Kultury na terenie naszej gminmy na 

dzień  dzisiejszy  jest  prawidłowe.  Gminny  Ośrodek  Kultury  powinnien  działałać

w takiej formie, jaka jest u nas obecnie, tj. samorządowej jednostki organizacyjnej. 

Radzie  Gminy  przysługuje  prawo  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego.  Jest  opinia  radcy  prawnego,  że  nie  ma  podstaw  prawnych  do 

zaskarżenia rozstrzygnięcia Wojewody (opinia w zał.).

Ad. 10.    

Pan  Tadeusz  Tkaczyk  –  Wójt  Gminy  udzielił  odpowiedzi  na  zapytania

i interpelacje:

1) zła  opinia  mieszkańców  w  sprawie  usług  transportowych  –  zwrócę  się  do 

Zakładu Transportu Miejskiego o przedstawienie propozycji wydłużenia trasy 

do Oblęgorka, jest też podobny wniosek z Promnika i Korczyna. Wydłużenie 

trasy  wiąże  się  z  opłatą,  gmina  musi  wyłożyć  pieniądze.  Rozmawiałem

z przedstawicielem Zarządu Transportu Miejskiego – Zarząd zrobi rozeznanie

i  przyśle  propozycje w tym zakresie.  Musi  być też  zgoda gmin przez  które 

przebiega trasa. Sprawa ta będzie rozstrzygnięta,

2) odśnieżanie  chodników  -  niewiele  się  różni  odśnieżanie nad  posesjami 

zamieszkałymi i niezamieszkałymi. Nosimy się z zamiarem zakupu urządzenia 
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do odśnieżania chodników, które będzie służyło też do koszenia trawy, kosztuje 

ok. 70.000 – 80.000 zł. Jeżeli nie będziemy mogli wyegzekwować odśnieżania, 

wyślę w te miejsca naszego pracownika,

3) tablice  informacyjne  z  napisem  „Chełmce”  przy  drodze  wojewódzkiej  – 

wniosek zgłosimy do zarządcy drogi wojewódzkiej.

. 

Pan  Przewodniczący  obrad  odczytał  pismo  Przedsiębiorstwa  Gospodarki 

Odpadami Sp z o.o. w Kielcach w sprawie nowego cennika opłat za unieszkodliwianie 

odpadów komunalnych na składowisku w Promniku (pismo znak: PGO/257/07 z dnia 

26.11.2007 r. w zał.). 

Ad. 11.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XI Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1100, a zakończyła o godz. 1430.

Protokołowała:  Sekretarz obrad:           Przewodniczący obrad:

Małgorzata Woźniak Stanisław Gieroń          Wiesław Piotrowski
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